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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:95 Den svenska vargstammen

Vargen är ett mycket omdebatterat vilt i den svenska faunan. Många upprörda 
känslor leder till svåra diskussioner om vargens antal och om dess existens i 
den svenska skogen.

Riksdagen har fattat beslut om en nivå för den svenska vargstammen som 
utgångspunkt för hur vargförvaltningen ska bedrivas, men i dagsläget ligger 
den antagna nivån för antalet vargar i Sverige väsentligt högre än det av 
riksdagen beslutade intervallet. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

Vad avser statsrådet och regeringen att vidta för åtgärder för att den svenska 
vargstammen ska stabilisera sig på en nivå som ligger inom det av riksdagen 
fastställda intervallet för den svenska vargstammen? 

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-12
Besvaras senast
2017-10-18 kl. 12.00


